
Gerd Tunongs tal vid PRO Mo-Bergviks 70 års firande 2019-09-26 

 

 

Någonting som jag tycker är roligt från förr är att i en paragraf från ett 

medlemsmöte den 12 april 1951 beslutades att inte annonsera i tidningen utan 

alla skulle veta att det är möte andra torsdagen i månaden klockan 14.00. 

Det skulle räcka med affischering. Annonsen kostade 7.80. 

Nu är mötestiden ändrad till 13.30 men fortfarande andra torsdagen i månaden 

och annonsen flera hundra dyrare. 

 

Jag har sagt det här förut då vi blev 55 år men säger det igen 

 

Under dom här 70 åren som gått har det hänt mycket i vårt upptagningsområde 

och ute i landet. 

Jag tänker på alla arbetstillfällen som kommit hit och försvunnit härifrån och 

alla neddragningar och försämringar inom sjukvård och omsorg som började 

byggas upp under slutet av 40 talet och början av 50 talet. 

 

Det som våra föregångare agiterade för och drev igenom raseras och förstörs nu 

i ett nafs. 

Orkar vi bromsa och stå emot kommun och landsting så vi får behålla något av 

den sociala servicen och tryggheten i den här delen av kommunen? 

Om vi hjälps åt så får vi hoppas att det ska gå. 

Och att vår PRO förening skall finnas kvar i 70 år till. 


